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Protokół Nr II/24 
z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 14 maja 2024 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 800 . 

Przewodniczący Obrad: Jan Krzysztof Binaś  

Protokolant: Karolina Kozłowska  

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof  
2. Budlewski Lucjan  
3. Czarnecka Aneta Joanna  
4. Deniziak-Wodyńska Dorota Monika 
5. Gawrysiak Sławomir 
6. Karolewski Marek  
7. Łempicki Michał 
8. Niewiarowska Małgorzata 
9. Pietrzykowski Sławomir 
10. Prokopiak Piotr  
11. Radziszewska Ewa 
12. Radziszewski Albert 
13. Tkaczuk Andrzej 
14. Wojtkowski Andrzej  
15. Żywicka Małgorzata  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

⎯ Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

⎯ Magdalena Kondraciuk – Zastępca Burmistrza 

⎯ Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

⎯ Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

⎯ Przemysław Ślepowroński – radca prawny 

⎯ sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu 

⎯ kierownicy oraz dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz 
zaproszeni goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

⎯ mieszkańcy miasta i gminy. 
 

Ad pkt 1 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś, który 
powitał radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza Eugeniusza Święckiego, 
Przewodniczącą Rady Powiatu Wysokomazowieckiego Dorotę Łapiak, radnego Rady 
Powiatu Krzysztofa Pełszyka, Zastępcę Burmistrza Magdalenę Kondraciuk, Skarbnik 
Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, dyrektorów i kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących komitetów 
osiedlowych, mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec oraz gości przybyłych  
na sesję.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 
obecnych jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
 
Ad pkt 2 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Ustalenie nazw stałych Komisji Rady Miejskiej oraz ich składów liczbowych. 
7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 
2) powołania Komisji ………… Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 
3) powołania Komisji ………… Rady Miejskiej w Ciechanowcu,  
4) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne i wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie 
porządek obrad.  
 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 

Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 

Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 

Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 

Małgorzata Żywicka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad pkt 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z II sesji bez odczytywania. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 

Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 

Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 

Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 

Małgorzata Żywicka 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że protokół z I sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami. 
 
W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że: 
- 29 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe dotyczące pełnienia nadzoru 
inwestorskiego nad realizacją zadania ”Budowa, rozbudowa ul. Wińskiej  
w Ciechanowcu”, 
Wpłynęły dwie oferty, wybrano najkorzystniejszą na kwotę 3.690,00 zł – Usługi, 
Doradztwo  Grzegorz Radziszewski, 
- 30 kwietnia w związku z zapytaniem ofertowym na "Wykonanie rocznych 
przeglądów technicznych obiektów budowlanych znajdujących się w zasobie gminy" 
w terminie do 30 kwietnia do Urzędu Miejskiego wpłynęło 5 ofert.   
Oferty zostały zweryfikowane pod względem formalnym i kryteriami oceny zapytania. 
Najniższa oferta spełniająca kryteria oceny wyniosła 1 920,00 zł brutto, 
- 2 maja odbyło się spotkanie z radnymi Rady Miejskiej IX kadencji. Spotkanie było 
poświęcone omówieniu spraw organizacyjnych funkcjonowania Rady Miejskiej, 
takich jak: zapoznanie się z obsługą programu e-sesja, zapoznanie z prawami  
i obowiązkami radnych i statutem gminy, obsługą tabletów podczas głosowania,  
a także z budżetem gminy Ciechanowiec na rok 2024, 
- 3 maja odbyły się Gminne Obchody Święta Narodowego Trzeciego Maja 
rozpoczęły się akademią w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej 
przygotowaną przez nauczycieli i dzieci ze Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, 
następnie odbył się uroczysty przemarsz do kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej, 
gdzie została odprawiona msza święta w intencji Ojczyzny oraz Strażaków. Po mszy 
pod pomnikiem Papieża Jana Pawła II przedstawiciele samorządowych władz, 
instytucji, stowarzyszeń i zakładów pracy złożyli wieńce i wiązanki kwiatów. 
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Z okazji Międzynarodowego Dnia Strażaka na placu przy kościele złożono wszystkim 
strażakom życzenia oraz przekazano umundurowania dla jednostki OSP w 
Ciechanowcu. Po oficjalnych uroczystościach na strzelnicy w Malcu odbył się piknik  
z okazji Dnia Strażaka połączony z towarzyskim strzelaniem zorganizowanym przez 
Koło Łowieckie „Rogacz”, 
- 4 maja udział w spotkaniu zorganizowanym z okazji Dnia Strażaka, 
- 5 maja odbyły się zawody strzeleckie na strzelnicy w Malcu, objęte honorowym 
patronatem Burmistrza Ciechanowca,  
- 6 maja odbyła się I sesja Rady Miejskiej IX kadencji, 
- 6 maja ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej dróg gminnych. 

1. Przebudowa odcinka drogi gminnej (łącznik ulic Sosnowej do Świerkowej) w 
miejscowości Ciechanowiec. 

2. Przebudowa drogi gminnej nr ewid. 1711 w miejscowości Ciechanowiec. 
3. Budowa drogi gminnej w m. Ciechanowczyk. 
4. Przebudowa drogi gminnej 108852B nr ewid. 329 w m. Kozarze. 
5. Przebudowa drogi gminnej relacji Ciechanowiec – Tymianki-Adamy. 
6. Przebudowa drogi gminnej 108877B nr ewid. 240 i 244 na terenie m. 

Radziszewo-Sieńczuch. 
7. Przebudowa odcinka drogi gminnej nr ewid. 197 w m. Radziszewo-Króle 
8. Przebudowa odcinka drogi gminnej nr ewid. 652 w m. Pobikry. 

Termin składania ofert do 21 maja, 
- 8 maja aktem notarialnym za cenę 30 300,00 zł została sprzedana działka nr ew. 
76/1 w Kocach-Basiach, 
- 8 maja miał miejsce wyjazd do Grodziska Mazowieckiego związany z budową 
Stadionu, 
- 8 maja wyjazd do Urzędu Marszałkowskiego w Białymstoku  , 
- 9 maja udział w posiedzeniu Rady Społecznej Szpitala Ogólnego w Wysokiem 
Mazowieckiem, 
- 9 maja udział w programie „Wysokie Rozmowy” z portalem eWysMaz.pl  - firmą 
branży mediów, 
- 10 maja odbyło się spotkane z zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej  
w Ciechanowcu w sprawie inwestycji termomodernizacyjnych, 
- 10 maja Gmina dokonała otwarcia ofert w prowadzonym postępowaniu „Pełnienie 
funkcji Operatora Infrastruktury Nadbużańskiej Szerokopasmowej Sieci 
Dystrybucyjnej na terenie Gmin Ciechanowiec” Wpłynęły 3 oferty.  

1. JMDI Sp. z o.o., Warszaw – cena 206.640,00 zł co stanowi 3.444,00 zł 
miesięcznie brutto 

2. GVT Sp. z o.o., Legionowo – cena 287.820,00 zł co stanowi 4.797,00 zł 
miesięcznie brutto 

3. PC-NET Piotr Drzewiecki, Brańsk – cena 60.000,00 zł co stanowi 1.230,00 zł 
miesięcznie brutto, 

- 13 maja podpisano umowy z Klubem Sportowym Unia Ciechanowiec, 
Ciechanowieckim Stowarzyszeniem Piłkarskim „Unia 1976” oraz Klubem Sportowym 
Rotmistrz Ciechanowiec na realizację zadań w zakresie rozwoju sportu w gminie  
w 2024 roku. W ramach otrzymanych kwot organizowane będą treningi piłkarskie  
dla dzieci i młodzieży, prowadzone zajęcia sportowe dla młodzieży w formie 
treningów siatkarskich i lekkoatletycznych oraz organizowane będą zawody sportowe  
i rozgrywki ligowe, 
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- 13 maja odbyły się rozmowy z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich dotyczące dróg: Łempice-Kobusy-Radziszewo-Sieńczuch oraz drogi 
prowadzącej w stronę Perlejewa, 
- 13 maja odbyła się rozmowa z Komendantem Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej dotycząca zakupu samochodów strażackich do jednostek w Tworkowicach  
i Pobikrach, 
- do 13 maja odbyły się spotkania z 27 interesantami dotyczące alkoholizmu, 
wyłudzenia środków od gminy, dowożenia mieszkańców do Czyżewa na pociąg,  
w sprawie pracy, prac remontowych na terenie gminy, działalności klubów seniora  
i Szkoły Podstawowej, 
-14 maja złożono wniosek na modernizację obiektów sportowych Orlik. 
-14 maja o godz. 17.00 w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej, odbędzie 
się kolejne spotkanie informacyjne dla osób zainteresowanych możliwością 
uzyskania dofinansowania do wymiany pieca, docieplenia domu oraz montażu 
odnawialnych źródeł energii. Spotkanie prowadzić będzie pracownik Urzędu 
Miejskiego w Ciechanowcu obsługujący Punkt Konsultacyjny Programu Czyste 
Powietrze w Gminie Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są pytania do 
sprawozdania.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że interpelacje 
nie wpłynęły. 
 
Ad pkt 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: ustalenie nazw 
stałych Komisji Rady Miejskiej oraz ich składów liczbowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że w poprzedniej 
kadencji działały 3 Komisje Rady Miejskiej w składzie 5-osobowym tj. Komisja 
Rewizyjna, Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisja 
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu oraz jedna Komisja w składzie  
3-osobowym tj. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś postawił wniosek o ustalenie 
czterech Komisji Rady Miejskiej o następujących nazwach: Komisja Rewizyjna, 
Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Komisja Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Sportu, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenie nazw stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 

Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 

Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 

Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 

Małgorzata Żywicka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że wniosek  
o ustalenie nazw stałych Komisji Rady Miejskiej został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś postawił wniosek o ustalenie 
składów liczbowych Komisji Rady Miejskiej: Komisja Rewizyjna – 5 członków, 
Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – 5 członków, Komisja 
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu – 5 członków, Komisja Skarg, 
Wniosków i Petycji – 3 członków. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenie składów liczbowych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 

Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 

Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 

Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 

Małgorzata Żywicka 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że wniosek  
o ustalenie składów liczbowych Komisji Rady Miejskiej został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 7 ppkt 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił radnych o zgłaszanie 
kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Radny Andrzej Wojtkowski zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Tkaczuka na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radny wyraża zgodę 
na kandydowanie. 
Radny Andrzej Tkaczuk wyraził zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Andrzeja Tkaczuka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Radny Andrzej Tkaczuk został wybrany Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie radnych 
na członków Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Sławomir Pietrzykowski zaproponował, aby w skład Komisji Rewizyjnej 
weszła radna Dorota Deniziak-Wodyńska oraz radny Piotr Prokopiak. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radna Dorota 
Deniziak-Wodyńska i radny Piotr Prokopiak wyrażają zgodę na pracę w Komisji 
Rewizyjnej. 
Radni wyrazili zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej.  
 
Radny Andrzej Tkaczuk zgłosił kandydaturę radnej Anety Joanny Czarneckiej  
i radnej Ewy Radziszewskiej. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radna Aneta Joanna 
Czarnecka i radna Ewa Radziszewska wyrażają zgodę na pracę w Komisji 
rewizyjnej. 
Radne nie wyraziły zgody. 
 
Głos zabrał radny Andrzej Tkaczuk, który zaproponował, aby w związku z brakiem 
kandydatów przeprowadzić głosowanie w sprawie zmniejszenia składu liczbowego 
Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś ogłosił 5-cio minutową przerwę 
w celu wyjaśnienia wątpliwości. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś wznowił obrady II sesji Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu w dniu 14 maja 2024 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że w związku  
z tym, że nie ustalono pełnego składu Komisji Rewizyjnej, na ten moment zostanie 
wybrana Komisja Rewizyjna w składzie 3-osobowym. 2 wakaty zostaną uzupełnione.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Andrzej Tkaczuk, Dorota 
Deniziak-Wodyńska, Piotr Prokopiak. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Andrzej Tkaczuk, Dorota Deniziak-
Wodyńska, Piotr Prokopiak. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że wniosek w sprawie 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Andrzej Tkaczuk, Dorota Deniziak-
Wodyńska, Piotr Prokopiak został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś ogłosił 5-cio minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś wznowił obrady II Sesji Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu i poinformował, że w związku z wieloma kontrowersjami  
i koniecznością wyjaśnienia zawiłości prawnych związanych z wyborem Komisji 
Rewizyjnej w niepełnym składzie ogłasza przerwę w obradach do dnia 16 maja 2024 
r. do godz. 900. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś wznowił obrady II Sesji Rady 
Miejskiej w dniu 16 maja 2024 r. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś powitał radnych Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu, Zastępcę Burmistrza Magdalenę Kondraciuk, Przewodniczącą Rady 
Powiatu Wysokomazowieckiego Dorotę Łapiak, radnego Rady Powiatu Krzysztofa 
Pełszyka, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, 
dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów  
i przewodniczących komitetów osiedlowych oraz gości przybyłych na sesję.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji 
obecnych jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
 
Listy obecności radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów i kierowników zarządów osiedlowych stanowi załącznik  
nr 5 do protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że obrady zostały 
przerwane w pkt 7 ppkt 1 i zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów 
do pracy w Komisji Rewizyjnej, w celu uzupełniania składu. 
 
Radny Andrzej Tkaczuk zgłosił kandydaturę radnego Lucjana Budlewskiego  
do pracy w Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radny Lucjan 
Budlewski wyraża zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 
Radny wyraził zgodę. 
 
Radna Ewa Radziszewska zgłosiła kandydaturę radnego Sławomira Gawrysiaka do 
pracy w Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy Sławomir Gawrysiak 
wyraża zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 
Radny wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 
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Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
W związku z tym, że zgłoszono 5 kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś postawił wniosek o jednoczesne 
przegłosowanie pełnego składu Komisji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś powitał przybyłego na obrady 
sesji radcę prawnego Jakuba Mitrosza. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Dorota Deniziak-Wodyńska, Andrzej 
Takczuk, Piotr Prokopiak, Sławomir Gawrysiak, Lucjan Budlewski 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że wniosek w sprawie 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej radnych: Dorota Deniziak-Wodyńska, Andrzej 
Tkaczuk, Piotr Prokopiak, Lucjan Budlewski, Sławomir Gawrysiak został przyjęty 
jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej i poddał go pod głosowanie.  

 
Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 

Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 

Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 

Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 

Małgorzata Żywicka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że uchwała  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 3/II/24 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 
do protokołu.  

 
Ad pkt 7 ppkt 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa  
i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
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kandydatur na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego. 
 
Radny Andrzej Wojtkowski zgłosił kandydaturę radnego Michała Łempickiego  
na przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radny Michał 
Łempicki wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radny wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 
Propozycje nie wpłynęły. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Michała Łempickiego na Przewodniczącego Komisji Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Radny Michał Łempicki został wybrany Przewodniczącym Komisji Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do pracy w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Radna Aneta Joanna Czarnecka zgłosiła swoją kandydaturę do pracy w Komisji 
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Radny Piotr Prokopiak zgłosił kandydatury radnego Jana Krzysztofa Binasia oraz 
radnego Andrzeja Wojtkowskiego.  
Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Radna Aneta Joanna Czarnecka zgłosiła kandydaturę radnej Małgorzaty Żywickiej 
na członka Komisji. 
Radna wyraziła zgodę. 
 
W związku z tym, że zgłoszono 5 kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś postawił wniosek o jednoczesne 
przegłosowanie pełnego składu Komisji.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, radnych: 
Michał Łempicki, Andrzej Wojtkowski, Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna 
Czarnecka, Małgorzata Żywicka 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że wniosek w sprawie 
składu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty 
jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 
Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 
Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 
Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 
Małgorzata Żywicka 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że uchwała  

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego została 
podjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 5/II/18 w sprawie powołania Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad pkt 7 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił radnych o zgłaszanie 
kandydatur na funkcję Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i  

Sportu.  

 

Radny Albert Radziszewski zaproponował kandydaturę radnego Sławomira 
Pietrzykowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Sławomira Pietrzykowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że radny Sławomir 
Pietrzykowski został wybrany Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
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Społecznych i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
kandydatów na członków Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Radny Sławomir Gawrysiak zgłosił swoją kandydaturę na członka Komisji. 

 

Radny Andrzej Tkaczuk zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Niewiarowskiej  

i radnego Alberta Radziszewskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radni Małgorzata 
Niewiarowska i Albert Radziszewski wyrażają zgodę na pracę w Komisji. 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Radna Aneta Joanna Czarnecka zgłosiła kandydaturę radnej Ewy Radziszewskiej  

i radnego Marka Karolewskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radna Ewa 
Radziszewska i Radny Marek Karolewski wyrażają zgodę na pracę w Komisji. 

Radni wyrazili zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że w związku  

z tym, że wpłynęło więcej kandydatur niż liczy skład liczbowy komisji należy 
przeprowadzić głosowanie nad każdym kandydatem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnej Małgorzaty Niewiarowskiej na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnej Małgorzaty Niewiarowskiej na członka w Komisji Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnego Alberta Radziszewskiego na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Alberta Radziszewskiego na członka w Komisji Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnej Ewy Radziszewskiej na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnej Ewy Radziszewskiej na członka w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
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Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnego Marka Karolewskiego na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Marka Karolewskiego na członka w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnego Sławomira Gawrysiaka na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Sławomira Gawrysiaka na członka w Komisji Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie wyboru radnego Sławomira Pietrzykowskiego na członka Komisji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnego Sławomira Pietrzykowskiego na członka w Komisji Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Sportu  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że radni Sławomir 
Pietrzykowski, Małgorzata Niewiarowska, Albert Radziszewski, Ewa Radziszewska  

i Marek Karolewski uzyskali największą ilość głosów i zostali wybrani do pracy  

w Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i poddał 
go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 
Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 
Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 
Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 
Małgorzata Żywicka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji 
Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 6/II/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i Sportu stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Ad pkt 7 ppkt 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś  poprosił radnych o zgłaszanie 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 
Radny Michał Łempicki zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Niewiarowskiej  
na Przewodniczącą Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radna Małgorzata 
Niewiarowska wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radna wyraziła zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wyboru radnej Małgorzaty Niewiarowskiej na Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że radna Małgorzata 
Niewiarowska została wybrana Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
kandydatów na członków Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poprosił o zgłaszanie 
kandydatów na członków Komisji. 
 
Radny Andrzej Wojtkowski zgłosił kandydaturę radnej Doroty Deniziak-Wodyńskiej  
i radnego Sławomira Gawrysiaka na członków Komisji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy radni wyrażają 
zgodę na kandydowanie. 
Radni wyrazili zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej postawił wniosek o przegłosowanie pełnego składu 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnych: Małgorzata 
Niewiarowska, Dorota Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że ww. kandydaci 
zostali wybrani członkami Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Lucjan Budlewski, Aneta Joanna Czarnecka, Dorota Monika 
Deniziak-Wodyńska, Sławomir Gawrysiak, Marek Karolewski, Michał Łempicki, 
Małgorzata Niewiarowska, Sławomir Pietrzykowski, Piotr Prokopiak, Ewa 
Radziszewska, Albert Radziszewski, Andrzej Tkaczuk, Andrzej Wojtkowski, 
Małgorzata Żywicka 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji została podjęta jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 7/II/24 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad pkt 8 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacje nie wpłynęły.  
 
Ad pkt 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś poinformował, że między 
sesjami do Rady Miasta wpłynęły dwa pisma od rodziców i uczniów Szkoły 
Podstawowej w Ciechanowcu.  

1. Pismo rodziców uczniów klasy II a SP w Ciechanowcu stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu.  

2. Pismo rodziców uczniów klasy I c SP w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś odczytał pisma, następnie 
zapytał czy ktoś z radnych chce zabrał głos. 
 
Głos zabrał radny Sławomir Pietrzykowski, który poinformował, że Pani Elżbieta 
Komarowska, oprócz tego, że jest nauczycielem nauczania początkowego to była 
również nauczycielem języka polskiego w roku szkolnym 2023/24. Klasa 8c, która 
była przygotowywana do egzaminu ósmoklasisty przez ww. nauczyciela osiągnęła  
z egzaminu zewnętrznego klas ósmych wynik 66%, który był wyższy niż w powiecie, 
który wynosił 58% oraz w województwie 63%. Stwierdził, że są to bardzo wysokie 
wyniki, na tle powiatu i województwa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś zapytał czy ktoś jeszcze chce 
zabrał głos. 
 
Głos zabrał Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu Krzysztof Pełszyk, który 
poinformował, że temat został szeroko omówiony w trakcie wizyty radnych Rady 
Miejskiej oraz Burmistrza Ciechanowca na terenie szkoły. Dyrektor Szkoły 
Podstawowej dodał, że podczas tego spotkania, padło wiele pytań ze strony radnych, 
na które odpowiedzi udzielił Burmistrz Eugeniusz Święcki. Dyrektor Krzysztof Pełszyk 
wyjaśnił, że sprawa dotyczy trzech nauczycielek, które są już emerytkami,  
a jednocześnie mają aktualne umowy o pracę. W pierwotnym projekcie arkusza 
organizacji szkoły wszystkie panie były ujęte. Zmiana została dokonana w wyniku 
zaleceń organu prowadzącego. Dyrektor Szkoły Podstawowej Krzysztof Pełszyk 
dodał, że w toku dyskusji Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki podkreślił,  
że jego intencją było wskazanie potrzeby odmładzania kadry, a niekoniecznie 
wskazania personalnie osób, które miałyby zakończyć pracę w tym roku szkolnym. 
Stwierdził, że Burmistrz Ciechanowca wskazał słusznie, że za politykę kadrową 
szkoły odpowiada dyrektor szkoły i w wyniku wyjaśnień i uzgodnień 
najrozsądniejszym rozwiązaniem, biorąc pod uwagę wnioski rodziców, będzie to,  
aby nauczyciele, którzy mają aktualne umowy mogli pracować do końca ich trwania. 
Stwierdził, że proces odmładzania kadry jest niezbędny i zostanie wdrożony w tym 
roku, ponieważ deklarację zakończenia pracy zawodowej złożyła Dyrektor Elżbieta 
Trzeszczkowska oraz wpłynął wniosek o rozwiązanie umowy o pracę od kolejnej 
nauczycielki, która w trakcie trwania wakacji nabędzie uprawnień emerytalnych. 
Zadeklarował, że nie będą podpisywane umowy o pracę z nauczycielami, którzy 
będą przechodzić na emeryturę. W zakresie Pań, których dotyczy sprawa zostanie 
przygotowany stosowny aneks arkusza organizacji, aby dbać o stronę dydaktyczną 
szkoły, ale też aby wszyscy mogli być zadowoleni, również rodzice, którzy  
w znacznej liczbie zwrócili się z pismem. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś podziękował za wyczerpującą 
oraz merytoryczną odpowiedź i udzielił głosu Zastępcy Burmistrza Ciechanowca 
Magdalenie Kondraciuk.  
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Zastępca Burmistrza Magdalena Kondraciuk poinformowała, że potwierdza słowa 
Dyrektora Szkoły Podstawowej Krzysztofa Pełszyka. Stwierdziła, że sprawa 
wybrzmiała wśród radnych, ale warto to jeszcze raz powtórzyć, aby informacja 
dotarła do wszystkich zainteresowanych. Dodała, że Burmistrz Ciechanowca 
Eugeniusz Święcki na wtorkowym spotkaniu z radnymi i Dyrektorem Szkoły 
Podstawowej wyjaśnił, że nie chodziło o konkretne osoby, a o odmłodzenie kadry,  
co jest niezbędne i potrzebne, aby szkoła mogła funkcjonować i się rozwijać. 
Poinformowała, że jest duże prawdopodobieństwo, że w Szkole Podstawowej 
powstanie jeszcze jedna klasa profilowa. Jeśli wszystko się uda i wpłynie odpowiedź 
z kuratorium, to na kolejnej sesji zostanie przedstawiona informacja na ten temat. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś stwierdził, że rodzice i dzieci 
powinni być zadowoleni, ponieważ sprawa została rozwiązana zgodnie z ich 
życzeniem. 
 
Ad pkt 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Krzysztof Binaś podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady II Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 

 
 
   Protokołowała: 
 
Karolina Kozłowska  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

        Jan Krzysztof  Binaś

 


